
 

Summer School - Co-create the research environment that 
you want to be in 

Our research environment is far from perfect. Together, in the first OEduverse Summer 
School - Hackathon we can design an environment to thrive in. Join PhD students from other 
research disciplines, experts, and trainers on mental wellbeing, open science, and 
communication to design a roadmap that you, as an individual, can take action on either in 
the course of your work or within your home institution. Using guided reflection, working in 
teams, use cases, and practical workshops, you will go from creating a dystopia to a utopia 
and develop the tools needed to make it a reality. ALL research disciplines are welcome! 

 
The week long Hackathon between Jun 21 2021 - Jun 25 2021, will provide participants 
with knowledge on how to build healthy working relationships, Open Science tools, effective 
communication in difficult situations, ethical course of action, and MORE. Read more about 
the Summer School Program here. 

Speakers and Trainers 

• Dr. Gábor Kismihók, Head of the Learning and Skills Analytics research Group at 
the Leibniz Information Center for Science and Technology (TIB) in Hannover, 
Germany. 

• Dr. Ivo Grigorov is fundraiser for marine & climate research at the Danish Technical 
University DTU and focuses on optimising researcher's and research organisations' 
strategies for translating research in societal context, by deploying #OpenScience. 

• Ms. Jo Harney, Counselling Psychologist in the position of Training and Groups 
Manager at the Student Counselling Service in Trinity College Dublin, Ireland. 



• Ms. Petra Ardai, Artist Director at of the Amsterdam and Budapest based art 
collective SPACE. She collaborates with cross-sector partners from the field of art, 
science, and NGO’s. 

• Dr. Sara Oroz is a Counselling Psychologist in the position of Postgraduate Liaison 
at the Student Counselling Service in Trinity College Dublin, Ireland. 

• Mr. Mathias Schroijen is a member of the Postgraduate Office at the Université libre 
de Bruxelles (ULB). As a project leader he is responsible for the development of 
transferable skills training programmes and career development services for 
researchers. 

• Dr. Stefan T. Mol, Assistant Professor of Organizational Behavior and Research 
Methods at the Amsterdam Business School of the University of Amsterdam.  

Fee 

• 50 EUR - Current PhD Students  
• 95 EUR - Postdocs and Supervisors  

This summer school is made possible with the Co-Funding of Erasmus+. Max 20 
Participants can participate this June. Late registrations are endorsed.  
 
Registration and more Information: https://oeduverse.eu/events/design-your-
research-environment-summer-school-hackathon/ 
 
For further questions your are welcome to contact christian.weber@uni-siegen.de  
 
 
Summer School – Erschaffen Sie die Forschungsumgebung 
in der Sie sein wollen 
Unsere Forschungsumgebung ist weit davon entfernt perfekt zu sein. Gemeinsam möchten 
wir mit Ihnen im ersten OEduverse Summer School Hackathon eine Umgebung entwerfen, 
in der Forschung wachsen kann. Schließen Sie sich Doktoranden aus anderen 
Forschungsdisziplinen und Experten und Trainern für mentales Wohlbefinden, Open 
Science und Forschungskommunikation an, um eine Roadmap zu entwerfen, die Sie als 
Einzelperson entweder im Rahmen Ihrer Arbeit oder innerhalb Ihrer Heimateinrichtung 
umsetzen können. Mit Hilfe von geführter Reflexion, Arbeit in Teams, Anwendungsfällen und 
praktischen Workshops werden Sie von einer Dystopie zu einer Utopie gelangen und die 
notwendigen Werkzeuge entwickeln, um diese Realität werden zu lassen. ALLE 
Forschungsdisziplinen sind willkommen! 
 
Der einwöchige Hackathon vom 21.06.2021 - 25.06.2021 vermittelt den Teilnehmern Wissen 
über den Aufbau gesunder Arbeitsbeziehungen, Open Science Tools, effektive 
Kommunikation in schwierigen Situationen, ethische Handlungsweisen und MEHR. Lesen 
Sie mehr über das Summer School Programm hier. 
 

Referenten und Trainer 

• Dr. Gábor Kismihók, Leiter der Forschungsgruppe Learning and Skills Analytics am 
Leibniz-Informationszentrum für Technik und Naturwissenschaften (TIB) in Hannover, 
Deutschland. 



• Dr. Ivo Grigorov ist Fundraiser für Meeres- und Klimaforschung an der Dänischen 
Technischen Universität DTU und konzentriert sich auf die Optimierung der 
Strategien von Forschern und Forschungsorganisationen für die Übersetzung von 
Forschung in den gesellschaftlichen Kontext, durch den Einsatz von #OpenScience. 

• Frau Jo Harney, Beratungspsychologin in der Position der Schulungs- und 
Gruppenleiterin beim Student Counselling Service im Trinity College Dublin, Irland. 

• Frau Petra Ardai, künstlerische Leiterin des in Amsterdam und Budapest ansässigen 
Kunstkollektivs SPACE. Sie arbeitet mit sektorübergreifenden Partnern aus den 
Bereichen Kunst, Wissenschaft und NGO's zusammen. 

• Dr. Sara Oroz ist Beratungspsychologin in der Position der Postgraduate Liaison 
beim Student Counselling Service im Trinity College Dublin, Irland. 

• Herr Mathias Schroijen ist Mitglied des Postgraduate Office an der Université libre 
de Bruxelles (ULB). Als Projektleiter ist er für die Entwicklung von 
Trainingsprogrammen für übertragbare Fähigkeiten und Karriereentwicklungsdienste 
für Forscher verantwortlich. 

• Dr. Stefan T. Mol, Assistenzprofessor für Organisationales Verhalten und 
Forschungsmethoden an der Amsterdam Business School der Universität von 
Amsterdam. 

  

Gebühr 
• 50 EUR - Doktoranden 
• 95 EUR - Postdocs und Betreuer  

 
Diese Sommerschule wird durch die Co-Finanzierung von Erasmus+ ermöglicht. 
Maximal 20 Teilnehmer können diesen Juni teilnehmen. Späte Anmeldungen und 
Nachrückungen sind willkommen.  
 
Anmeldung und weitere Informationen: https://oeduverse.eu/events/design-your-
research-environment-summer-school-hackathon/  
 
Die Veranstaltungssprache ist Englisch.  
 
Bei weiteren Fragen wenden Sie sich gerne an christian.weber@uni-siegen.de  


